
Saksprotokoll  07.05.2020 - Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne 

Trude Brosvik sette fram slikt forslag: 

«Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne erfarer at det på fleire 
kollektivruter ikkje vert nytta innvendig annonsering av haldeplassar. Rådet ber om 
at samferdselsutvalet følgjer opp saka overfor Skyss/Kringom, og at ordninga med 
innvendig annonsering skal brukast for heile fylket sitt kollektivtilbod.» 

Avrøysting 
Brosvik sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne erfarer at det på fleire kollektivruter ikkje vert 
nytta innvendig annonsering av haldeplassar. Rådet ber om at samferdselsutvalet følgjer opp saka 
overfor Skyss/Kringom, og at ordninga med innvendig annonsering skal brukast for heile fylket sitt 
kollektivtilbod. 


